
Protokoll 20150915 
 
Lokal: Sofielunds Folketshus restaurang 
Tid: kl.19- ca: 20.30 
 

1. Mötet öppnas:  Ja 
2. Val av mötesordf: Johanna Bruun  
3. Val av sekreterare: Jonas Hamfors 
4. Närvarande: Johanna Bruun, Jonas Hamfors, Randi Larsen, Mari-Anne 

Lundberg 
5. Justerare: Randi Larsen, Marie-Ann Lundberg 
6. Förra mötets protokoll: Godkännes, lägger upp protokollet på 

hemsidan. 

7. Mötets dagordning: Godkännes 
8. Nästa möte: 
9. Genomgång av ekonomi: Plusgirokontot är avstängt på Nordea sedan 

10/4 2015. Marie-Ann kommer att undersöka om vi kan flytta vårt 
plusgiro till annan bank. Tas upp nästa möte.  
Saldo 150818: 16470 kr 

10. Vem är med i styrelsen? 
Kina har gått ur styrelsen pga flytt. 

11.  Återkoppling av Kinas design av gatan/trafikvisionen.  
Jonas mailar Kina om uppföljning av hennes presentation i augusti. Hur 
går arbetet vidare? Tas upp nästa möte. 

12. BID.  
Nästa styrelsemöte den 2.10 kl.11-13. Målet är att någon närvarar på 
styrelsemötena. Vi har anmält oss till BIDs nyhetsbrev. 

13.  Övrig:  
Höstfest: Ingen höstfest detta år. Vi fokuserar på ljuständningen i december. 

14.Mötet avslutas. 
 
 
 
Justerare: 
MarieAnn Lundberg 
 
 
Randi Larsen 
 
 

 
 



 
 


